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Onderwerp Stand van zaken Einddatum
Aandachtspunten

A.14 Gevolgen voor leefomgeving proces N18 
(stavaza opgeschoond tot 26-10-2021)

26-10-2021: wethouder: uitvoering gaat volgens planning in grote lijnen. Werkzaamheden 
door de nutsbedrijven zorgen voor een kleine vertraging. 
Het werk aan de Boekelosestraat is tijdelijk stilgelegd t.b.v. overleg met 
belanghebbenden/bewoners. Haaksbergerstraat: 2e fase aanleg riolering en puinfundering. 
08-02-2022: T. Keuken: afwaardering eind februari gereed, medio maart volgt de beplanting 
en in juni wordt begonnen met de bestrating thv Hanninkshof. 
14-06-2022: wethouder: diverse ontwikkelingen mbt de werkzaamheden Boekelosestraat, 
Usseleresweg en Usselerhofweg (het gedeelte tussen de Boekelosestraat en de 
Usseleresweg). De eigenaar is begonnen met: de inrichting van het plein en de aanhechting 
van het plein aan en op onze openbare ruimte/de herinrichting van Usselerhofweg (het 
gedeelte tussen de Boekelosestraat en de Haaksbergerstraat).
27-09-2022: wethouder: Civiele werkzaamheden m.b.t. afwaardering N18 en Boekelosestraat 
en de herinrichting van de Usseleresweg en Usselerhofweg afgerond, op het aanplanten van 
de groenstroken na. Dat gebeurt komend najaar. Het gedeelte van de Usselerhofweg tussen 
de Boekelosestraat en de Haaksbergerstraat wordt nu door een ondernemer uitgevoerd. Het 
eerste deel is gereed. Laatste deel zal worden uitgevoerd nadat de verbouwing van de 
Hanninkshof gereed is. De ondernemer gaat ook nog voor eigen rekening parkeerplaatsen 
aanleggen aan de overzijde langs de Haaksbergerstraat tussen Romico en de busaansluiting 
naar de A35. Deze parkeerplaatsen komen in beheer bij de gemeente Enschede.

Langdurig project

A. 17 problematiek wateroverlast in stadsdeel 
West, (stavaza opgeschoond tot 26-10-
2021) 

26-10-2021: N. Bolhuis: het project Stadsbeek is afgerond. Het punt blijft op verzoek van de 
commissie op de lijst.
08-02-2022: T. Keuken: de commissie is via de mail op de hoogte gebracht van de laatste 
ontwikkelingen. 

Langdurig project

 

A.23 Fietstunnels tussen Zuid en West
(stavaza opgeschoond tot 14-12-2021)

14-12-2021: B. Folbert: schouw geweest bij beide tunnels, verlichting nog aan te passen voor 
de kerstdagen, extra toezicht bij beide tunnels en er zijn geen nieuwe incidenten gemeld.
08-02-2022: T. Keuken: 27 jan is de afhandeling van de motie via een brief afgedaan. In 
februari wordt de “app” van de Universiteit Twente bij de tunnel getest. 
14-06-2022: T. Keuken: er zijn ontwikkelingen mbt het testen van de app en het slimme 
camerasysteem bij de tunnel. Toezegging: er komt een toelichting keuze fietstunnel en 
waarborgen veiligheid van de andere tunnel (n.a.v. vraag Mart van Lagen/CDA)
27-09-2022: P.J. Roetenberg: De pilot is een nieuwe fase ingegaan. Enkele personen hebben 
zich aangemeld om het systeem in praktijk te testen. Hiermee testen de ontwikkelaars de 
werking van de app en de verbinding tussen de app en het systeem. De eerste resultaten uit 
deze fase worden op 28 september gepresenteerd aan de deelnemers van de pilot. 
Toezegging: Het stadsdeelmanagement komt terug op de vragen van Mart van Lagen 
(CDA): Wat gaat men doen t.b.v. van de veiligheid tijdens de donkere winterdagen? Wat 
gaan we doen voor de mensen die in de donkere winterdagen door de tunnels moeten 
fietsen en die niet mee doen aan de pilot?  

A.24 IJsbaanweg 22-09-2020: n.a.v. vragen 
raadsleden over de problematiek met 

08-02-2022: T. Keuken: artikel 35 vragen van de heer Van Lagen zijn op 25 januari 
beantwoord. 
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bestemmingen op 
(bedrijfs)woningen/panden
(stavaza opgeschoond tot 08-02-2022)

14-06-2022: T. Keuken: het ontwerp plan “Aanvulling wonen Havengebied” wordt vrijgegeven 
voor ter visie legging. Het ontwerp bestemmingsplan ligt vanaf 2 juni 2022 ter inzage zodat 
men eventueel een zienswijze kan indienen over het plan. 
Margriet Visser-Voorn (EA): graag dit onderwerp op de agenda van 27 september a.s.
27-09-2022: wethouder: Bestemmingsplan ‘Aanvulling wonen Havengebied’ besproken 
tijdens de vergadering van 27 september 2022 (en doorgeleid als advies hamerstuk naar de 
raadsvergadering van 24 oktober 2022).

A.25 Bedrijfsverzamelgebouw Boekelo 26-10-2021: naar aanleiding van inspreker de heer W. Been is dit punt op de lijst geplaatst. De 
wethouder geeft aan dat de betreffende vergunning nog niet wordt verleend en dat er binnen 4 
weken een onderzoek wordt verricht. Een gesprek met aanpalende bewoners/ initiatiefnemer 
(s) en stadsdeelmanagement is een onderdeel. 
14-12-2021: wethouder: zorgvuldige afweging vraagt tijd, gesprekken met ondernemers en 
bewoners zijn gehouden en voor beide is een goede afhandeling van belang. Nu nog een 
laatste juridische check en beoordeling. Voor 22-12-21 komt het besluit naar alle 
belanghebbenden.
Toezegging wethouder: er komt een technische uitleg over de vergunningsprocedure 
die wordt gevolgd bij de betreffende garageboxen
14-06-2022: T. Keuken: het autoschadeherstelbedrijf heeft een aanvraag ingediend, op grond 
waarvan op korte termijn een omgevingsvergunning zal worden verleend voor een periode van 
vijf jaar. De eigenaar van het perceel Diamantstraat 8-1 t/m 8-4 heeft een 
omgevingsvergunning aangevraagd voor de betreffende garageboxen. In de  vergunning wordt 
alleen bedrijfsmatige opslag toegestaan voor zover het om droge opslag t.b.v. detailhandel 
gaat. De garagebox aan de Diamantstraat 8-1 wordt ook gebruikt om te klussen aan auto’s. Dit 
gebruik past niet binnen de uitgangspunten die aan de buurt zijn gecommuniceerd. Maar 
vanwege bijzondere omstandigheden heeft de gemeente toegezegd een vergunning te 
verlenen voor een periode van vijf jaar. Deze vergunning moet nog worden aangevraagd.

A.26 Ontwikkeling Usseler-es
(stavaza opgeschoond tot 08-02-2022)

08-02-2022: T. Keuken: het inrichtings- en participatieplan zijn besproken. T.b.v. de 
verpachting is een beleidsvoorstel in voorbereiding en wordt in het 3e kwartaal aangeboden. 
14-06-2022: T. Keuken: Participatieproces bijna afgerond. Zowel resultaten van fysieke 
bijeenkomst als digitale consult worden op dit moment uitgewerkt in twee eindproducten: het 
inrichtingsplan en het pachtbeleid.
Planning: eind juni staan nog een ontwerpsessie en een deskundigenbijeenkomst gepland/na 
de zomer richting besluitvorming, waaronder financiering/Streven is 24 oktober in de raad.
27-09-2022: wethouder: Op 27 september heeft het college een besluit over het 
inrichtingsplan Usseler Es West, het nieuwe pachtbeleid en over een informerende brief naar 
de Raad. De brief naar de raad volgt.  

A.27 Lokale aspecten Energie
(stavaza opgeschoond tot 08-02-2022)

08-02-2022: T. Keuken: gesprek met wethouder N. vd Berg en B.U.T. is geweest. Summiere 
terugkoppeling over de duurzaamheidsroute waarvan het rapport in het 1e kwartaal wordt 
opgeleverd. Informatie over het vervolgtraject volgt. 
27-09-2022: wethouder: 27 oktober ’22 vindt er een vervolggesprek plaats tussen wethouder 
en BUT. 
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A.28 Ontwikkelingen Zoutwinning/Nobian 08-02-2022: op verzoek van de commissie
14-06-2022: wethouder: eind maart zijn er artikel 35-vragen beantwoord aangaande de 
situatie rondom Nobian. Zoals aangekondigd in de actualiteitenraad van 23 mei jl., vragen we 
Nobian om de kwestie rondom de cavernes in een informatiebijeenkomst voor de raad toe te 
lichten. Dat zou wellicht ook kunnen samen met de raden van Hengelo en Haaksbergen, al 
naar gelang de behoefte. Daarin kunnen uiteraard ook andere aspecten rondom zoutwinning 
aan de orde komen.
27-09-2022: wethouder: Nobian is bezig om de boorputten van cavernes waaruit geen zout 
meer gewonnen wordt definitief te abandonneren. Jaarlijks worden tussen de 20 en 25 putten 
geabandonneerd. Als alles volgens plan verloopt moeten in 2035 alle boorputten waaruit geen 
zout meer gewonnen wordt, geabandonneerd zijn. Op 26 oktober is er een raadsbijeenkomst 
gepland waarin Nobian de actuele stand van zaken komt toelichten.

A.29 Ontwikkelingen Noordtak Betuwelijn 08-02-2022: op verzoek van de commissie
De  commissie is via een presentatie bijgesproken over de huidige ontwikkelingen en de 
commissie is van mening dat de Noordtak hoog op de agenda van de raad/commissie moet 
komen. 
14-06-2022: wethouder: de afgelopen maanden is er door de verschillende regio’s in Oost-
Nederland samen opgetrokken om de onderzoeksopgave scherper en breder te krijgen. 
Uitkomst hiervan: Nut en noodzaak moet duidelijker worden geformuleerd vanuit ministerie. Dit 
is gedeeld met het ministerie. Het college is in afwachting van de reactie van het ministerie.
27-09-2022: wethouder: Er zijn nog geen ontwikkelingen ten opzichte van voor de zomer. Er 
vinden nu eerst gesprekken plaats met de verschillende belangenverenigingen. Daarna zullen 
er nieuwe bestuurlijke gesprekken gaan plaatsvinden. Dit conform brief aan de kamer.

A.30 Infographic en Jaarplan stadsdeel West 14-06-2022: naar aanleiding van de presentatie mbt de ontwikkelingen en plannen binnen het 
stadsdeel West
Hadassa Meijer-IJtsma (CU) vraagt om:
- een evaluatie van het buurtteam Stevenfenne na het reces en om dit op te nemen in de 
aandachtspuntenlijst. 
- bespreking van het “Familiehuis” naar Zweeds voorbeeld (na reces)
27-09-2022: onderwerp informatief besproken, presentatie door Nancy Gerritsen en 
Danique Kreeft. Vervolg onderwerp komt terug in de commissie. 

Aandachtspunten afgedaan in de periode 
2018/2022

A20/A22/A1/A6/A21

Toezeggingen

T.1 Fietstunnels tussen Zuid en West 27-09-2022: Het stadsdeelmanagement komt terug op de vragen van Mart van Lagen (CDA): 
Wat gaat men doen t.b.v. van de veiligheid tijdens de donkere winterdagen? Wat gaan we 
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doen voor de mensen die in de donkere winterdagen door de tunnels moeten fietsen en die 
niet mee doen aan de pilot?  


